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Verslag 

 
Aanwezig: Jolien De Cock (OEH), Hilde Muls (AVT), Johan Permentier (SPBO), 
Annelies Van Geyte (ACDL), Jens Maenhout (HALE), Erwin Scheys (ACKO), Owen 
Malone (VAL), Liesl Van Barel (VAL - verslag) 
Verontschuldigd: Peter Wijns (ACHL) 
Afwezig: / 

1 Hervorming PUP-MIN 

Tijdens de voorbije raad van bestuur werd het eerste globale voorstel over een 

hervorming van wedstrijden Pupillen-Miniemen voorgelegd. 

Op basis van de feedback werden enkele voorstellen lichtjes aangepast. 

 

Belangrijkste speerpunten in de hervorming: 

- ifv atleet en jury. Zoveel mogelijk activiteit op zo weinig mogelijk tijd. 

Wedstrijden van 3u (vanaf start eerste discipline tot einde laatste discipline van 

de atleet). 

o organisatie kan langer duren maar voor een individuele atleet mag deze 

tijdsduur niet overschreden worden 

- Max aantal disciplines voor atleet per wedstrijd beperkt tot 4 

o Organisatie kan wel meer keuze aanbieden maar moet nog steeds voor 

elke atleet wedstrijd beperkt blijven tot 3u. 

- Organisator vrij om gemengde deelname toe te laten 

- Hoogspringen: maximaal 9 sprongen -> vlotter verloop wedstrijd. 

- Voor elke wedstrijd een meerkampresultaat maar zonder verplichting om deel 

te nemen aan alle disciplines én niet met doel om resultaten over verschillende 

wedstrijden te vergelijken, daarom ook geen PK meerkampen meer. 

- Meer inzetten op circuits of afspraken onder clubs die regionaal dicht bij elkaar 

liggen om disciplines gelijkmatig te verdelen. Atleten moeten variabel aanbod 

krijgen binnen beperkt aantal wedstrijden en op beperkte afstand. 

- Deelnameprijs voor volledige wedstrijd, niet per discipline, ongeacht aantal 

disciplines dat gedaan wordt. 

- Nieuwe disciplines: polsstokverspringen voor Pupillen 

- Nog te bekijken of disciplines zoals polsstok in een ‘voorprogramma’ kunnen 

worden aangeboden naast het gewone wedstrijdprogramma. 

 

Voorstel vanuit Raad van bestuur om voor wedstrijden zo min mogelijk regeltjes en 

beperkingen op te leggen: 

- Toepassen rekenregels! 

- Sneller sluiten voorinschrijvingen zodat uurrooster bijgewerkt kunnen worden 

- Inschrijvingen beperken om uurschema realistisch te houden. 

 

Al deze items worden in de volgende fase in een realistisch voorstel uitgeschreven, 

met voorbeelden van uurschema’s. 

 

Verder besproken tijdens de vergadering: technische en organisatorische uitvoering 

per discipline. Onderstaande voorstellen worden in januari met een team van experten 

(topsport trainers, trainers Pup-Min, trainer Cad-Sch) besproken om tot een gedragen 

beslissing te komen. 

 

Algemeen: 

- Minimale beperkingen.  

- De richtlijnen eenvoudig houden zodat voor juryleden de interpretatie van de 

technieken beperkt blijft.  
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- Waar een beperking in techniek moeilijk afdwingbaar is wel duidelijke adviezen 

geven over de aanbevolen uitvoering. Verwijzen naar de ontwikkelingslijnen. 

Volgende stappen: 

- Na overleg met de experten wordt het volledige voorstel uitgeschreven. 

- Begin/half februari consultatie met de clubs (zeker ook uitnodigen aanwezigen 

regiovergaderingen). Online meeting. 

- Waar nodig nog laatste details bijwerken 

- AV: presentatie en stemming voorstel. 

 

Vanaf aanvang zomerseizoen een aantal wedstrijden als testwedstrijd om zo nodig nog 

te kunnen bijsturen. 

Implementatie: organisatorische wijzigingen vanaf zomer 2025, aanpassingen aan 

uitvoering disciplines al vanaf indoorseizoen 2024-2025. 

Organisatorische wijzigingen indoor worden pas later besproken. 

2 Visie indeling trainingsgroepen  

Een aantal clubs en ouders hebben de voorbije maanden contact opgenomen met de 

federatie in kader van atleten die wensen deel te nemen aan trainingen in oudere 

groep omwille van overslaan klas in school waardoor ze niet meer bij hun 

klasgenootjes kunnen samen sporten. Hoewel het een beslissing is van de club hoe ze 

hiermee omgaan en hoe ze de verdeling van de trainingsgroepen maken, wordt de 

vraag ook aan de federatie gesteld om hier een advies over te geven. 

De federatie draagt als visie uit om kinderen volgens het LTAD model op te leiden, op 

onze website staat meer duiding over dit model en hoe er per fase mee om te gaan 

(https://www.atletiek.be/jeugd/kids-aanbod/welke-training-mag-je-verwachten) . In 

grote lijnen komen deze fases ook overeen met bepaalde leeftijden maar het is zeker 

niet zo dat elk kind op dezelfde snelheid ontwikkeld, veel heeft ook te maken met de 

instapleeftijd en eerdere sportervaringen. 

In theorie worden kinderen dan ook ingedeeld in groepen op basis van hun 

ontwikkeling en vaardigheden maar dit geeft voor veel clubs praktische problemen, en 

daarbovenop komt ook dat voor elke leeftijdscategorie andere vereisten worden 

gesteld naar kunnen voor wedstrijden waardoor het veelal niet aangewezen is om af 

te wijken van de leeftijdsgroep. 

 

Als federatie willen we vooral de clubs zelf steunen in hun kennis en expertise om de 

juiste keuze te maken bij de verdeling van de groepen. 

Naar ouders en kinderen willen we ook de boodschap brengen dat het nuttig is voor de 

sociale vaardigheden om met verschillende kinderen samen te trainen. We vinden het 

ook belangrijk om mee te geven dat het geen garantie is dat kinderen die op cognitief 

vlak voor zijn op hun leeftijd ze dit ook zijn om motorisch gebied en daarom is het dus 

vaak niet aangewezen om hen in sportgroep voor te zetten om hun kunnen. 

 

Advies aan clubs en ouders, praat hier over en vertrouw op de kennis van de club. 

3 varia 

We krijgen de melding dat er veldlopen zijn waar Kangoeroes en Benjamins een 

podiumhuldiging hebben gekregen. We willen erop wijzen dat er bij Kangoeroes en 

Benjamins geen klassement wordt opgemaakt en dus ook geen podium voor de eerste 

3 mag worden voorzien. Het is uiteraard wel toegelaten om met alle deelnemers een 

foto te maken op en rond het podium. 

4 Volgende vergadering 

Maandag 12 februari 19u00 Brussel 

https://www.atletiek.be/jeugd/kids-aanbod/welke-training-mag-je-verwachten

